



## 产品说明

## BAEROPAN R 638 R/2

<b>名称</b>	钙/锌复合稳定剂，粒状
<b>Definition</b>	Ca/Zn stabilizer/lubricant one-pack, Granules.
<b>特性</b>	BAEROPAN R 638 R/2 是高效的钙锌复合稳定剂，用于硬质 PVC 管材挤出。所有由悬浮法和本体法聚合的 PVC 树脂，且 K 值在 65—68 范围均适合应用。
<b>Features</b>	BAEROPAN R 638 R/2 is a highly efficient Ca/Zn stabilizer/lubricant one-pack for the extrusion of pipes from rigid PVC. All suspension and mass PVC types with K-values of 65-68 are suitable for this application.
<b>性能</b>	BAEROPAN R 638 R/2 具有良好的内、外润滑平衡和极好的热稳定性，所以适用于较宽的工艺条件。
<b>Performance</b>	Due to its well adjusted balance of external and internal lubrication and its good thermostability, BAEROPAN R 638 R/2 can be used under a wide range of processing conditions.  建议用量：约 2.5 份。 Recommended dosage: Approx. 2.5 phr.  为使 BAEROPAN R 638 R/2 均匀分散，制备干混料时需高速混合并且要达到 120°C 以上。 BAEROPAN R 638 R/2 requires hot blending in a high-speed mixer, mixing temperatures above 120°C are recommended for a homogeneous dispersion.
<b>质量控制</b>	先进的现代化生产工艺保证产品质量、品质的稳定性。
<b>Quality control</b>	A modern, state-of-the-art plant process with strict control ensures consistent quality in chemical and physical properties.
<b>储存</b>	常温下干燥保存，如果打开使用，请注意密封。
<b>Storage</b>	Storage in dry areas at normal ambient temperatures is recommended. Open containers of unused product should be firmly closed for storage.